



HJØRRING RIDEKLUB

BESTYRELSESMØDE

Dato 5.10.21

Deltagere: Jens Christian, Rene, Rasmus, Torben, Inge-Brit, Henriette og Mary

| Punkter | Drøftelse | Beslutning/ansvarlig |
|--|---|---|
| <i>Faste punkter:</i> | | |
| 1. Godkendelse af referat fra sidste møde | <ul style="list-style-type: none">Mary udskriver referater til underskrift til næste møde | |
| 2. Nyt fra daglig leder | <ul style="list-style-type: none">Godt med heste i staldenGødningsprøver oprettet på klubmodulBemanding drøftes | <ul style="list-style-type: none">Vi afprøver ny ordning med ungarbejderne i en måned og tager det op til næste bestyrelsesmøde |
| 3. Økonomi - Torben | <ul style="list-style-type: none">Det kører som vi har forventet | |
| 3.1 Økonomiske prioriteringer | | <ul style="list-style-type: none">Torben følger op på løsning af Agern træer/fældning |
| 4, Personalesituationen | | <ul style="list-style-type: none">Personalesamtale om klubmodul tager Inge-Brit og Rene |
| 5. Skoleheste/Elevheste | <ul style="list-style-type: none">Beauty er solgtPoppy på prøve i 14 dage | <ul style="list-style-type: none">Distriktsmesterskabsryttere får godkendt at ride på gæstelicens i forbindelse med stævne. |
| 6. Klubmodul | <ul style="list-style-type: none">Møde med klubmodul-ansvarlig- der er styr på det og det køre fint. | |

| | | |
|--|---|--|
| 7. Nye staldkontrakter | <ul style="list-style-type: none"> • Der skal kigges på nye kontrakter • Vi skal have kigget kontrakterne igennem | <ul style="list-style-type: none"> • Der skal kigges på nye kontrakter • Vi skal have kigget kontrakterne igennem Torben og Inge-Brit |
| 8. Nyt fra udvalg | | |
| 10. Sponsorudvalget | <ul style="list-style-type: none"> • Det kører ok | <ul style="list-style-type: none"> • Gamle skilte skal pilles ned |
| 10.1 Stævneudvalget - Henriette | <ul style="list-style-type: none"> • Styr på stævner | |
| 10.2 Etablissement - Torben, Rasmus, Rene | <ul style="list-style-type: none"> • Tank er lukket • Væg i ridehallen skal kigges på | <ul style="list-style-type: none"> • Slik automaten tjekkes (Rasmus) |
| 10.3 forretningsudvalget | <ul style="list-style-type: none"> • Der skal skilte op • Der er lidt kroner i kassen til bund og andet. • Opfordring til at tænke over, hvad vi gerne vil forbedre i klubben. | |
| 10.4 Stigbøjlen | <ul style="list-style-type: none"> • Det skal evt. tænkes sammen med Etablissementsudvalget | |
| 10. 5 Kløverblomsten | <ul style="list-style-type: none"> • Der er gang i denne klub: Hyggeaftener, Sponsorstævne osv. • Kan Kløverblomsten evt. stå for cafeteriet til stævne • Evt. Loppemarked i Dec | |
| 10.6 Cafeteriaet | <ul style="list-style-type: none"> • Skal følges op på | |
| 11. Indkomne punkter | | <ul style="list-style-type: none"> • Vi undersøger om folde kan laves mod volden op mod skydebanen • Weekendfoldordning forsøges fra (8) 9-15 (16) |
| Folde Åbningstider | | |

| | | |
|---|--|--|
| Priser på leje af hal Sheets | | <ul style="list-style-type: none">• Åbningstider træder i kraft pr. 15.10: Hverdage 7-21 lør-søn 7-20 -lukkevagten tjekker op på om de kan lukke af kl. 21 |
| 12. Evt. | <ul style="list-style-type: none">• Hvad gør vi med wrap-ordning mm• Torben præsenterer overvejelser og spørgsmål ift. visioner for klubben | <ul style="list-style-type: none">• Torben, ansatte og bestyrelsen må anvende minilæseren |